
Geachte griffier en gemeenteraad, 
 
Sinds augustus 2022 wonen wij in de Hofkampstraat in Almelo. Ondergetekende is geboren 
in de Hofkampstraat en na een periode van 48 jaar in het westen te hebben gewoond, weer 
terug in Almelo. Helaas is het minder prettig dan verwacht, doordat er in de weekenden erg 
veel overlast is, met name vrijdag- en zaterdagavond, evenals als de nachten tot 4.30. De 
overlast bestaat voornamelijk uit schreeuwende, gillende mensen, zeer hard rijdende auto's, 
zelfs wel eens een autorace omdat dan de paaltjes niet geplaatst zijn op de Grotestraat zuid. 
Er worden ook soms vrouwen mishandeld, geslagen en geschopt door 1 of meerdere 
mannen, terwijl er voortdurend kankerhoer wordt geschreeuwd. Ik heb hier zelfs de politie 
wel eens voor gebeld. Afgelopen vrijdag 1 maart werd er nog een vrouw in elkaar geslagen, 
precies bij mij voor de deur. Ik heb heel hard op het raam gebonkt, waarna de man is 
weggelopen. Dit is de 3e keer dat ik dit meemaak en ik raak hier behoorlijk overstuur van en 
brengt ook angstgevoelens met zich mee. Ik merk dat ik steeds meer tegen de weekenden ga 
opzien en het plezier is wel een beetje aan het weg gaan. Ik hoop dan ook dat de 
terrasopeningstijden niet verlengd worden. Dit kunnen vele bewoners van de Hofkampstraat 
er niet meer bij hebben. Verder pleit ik voor handhavers in de weekeinden, het 
uitgaanspubliek moet aangesproken worden bij wangedrag en bescherming van vrouwen. Ik 
heb 38 jaar in Hoorn gewoond, een stad van de zelfde grootte als Almelo. Rondom het 
uitgaansgebied De Rode Steen is parkeren alleen voor vergunninghouders en om 1 uur 
s'nachts gaan de deuren van de kroegen dicht en kan je in de kroeg verblijven maar niet van 
kroeg naar kroeg. Dit gebeurt naar ieders tevredenheid en er zijn daardoor weinig 
problemen. Dan nog problemen met snackbar Famly tegenover ingang Hofkampstraat. Op 
vrijdag en zaterdag is deze tot 4.00 uur geopend en het is dan ook nog erg druk in de 
Hofkampstraat met mensen die nog naar de snackbar gaan. Vervolgens wordt het vaak in de 
auto opgegeten met de muziek hard aan. De snackbar zou misschien wat eerder kunnen 
sluiten. Ik hoop dat het een beetje leefbaarder wordt en dat het nu goed aangepakt wordt. 
 
Met vriendelijke groet, 
Erna  
Bewoner Hofkampstraat 
 


